

السيرة الذاتية (c.v)

1- الاسم الرباعي واللقب : هيثم سعد حسن منسي الحمداوي

2- التولد : 1973

3- الحالة الزوجية: متزوج

4- عدد الاطفال : 1

5- رقم الهاتف: 07737232693

6- الاميل : haithamsaad1@yahoo.com

7- المهنة : استاذ جامعي في كلية التربية الاساسية /الجامعة المستنصرية

8- مدة الخدمة: (20) سنة .

9- الشهادات : حاصل على شهادة بكالوريوس من الجامعة المستنصرية /كلية التربية الاساسية سنة(2007)

حاصل على شهادة الماجستير في طرائق تدريس التربية الفنية من الجامعة المستنصرية /كلية التربية الاساسية سنة (2011)

حاصل على شهادة الدكتوراه في طرائق التدريس العامة من جامعة مردوفيا الحكومية في روسيا الاتحادية سنة (2018) .

حصول على لقب أستاذ مساعد دكتور اعتباراً من 23 / 5 / 2022 للعدد 625 بتاريخ 7 / 2 / 2024

10- الدورات :

- دورة في طرائق التدريس (2009)
- دورة اللغة الانكليزية (2010)
- دورة في الحاسوب (2010)
- دورة في التنمية البشرية وحاصل على شهادة (TOT)

11- المؤتمرات :

- مشارك بمؤتمر في الجامعة المستنصرية -كلية التربية الاساسية (2011)
- مشارك بأربعة (4) مؤتمرات في جامعة مردوفيا وجامعة فارونج في روسيا الاتحادية.

12- الندوات : شاركت في العديد من الندوات منها

- الخاصة بالتعليم وطرائق التدريس
- وندوات مراحل تنمية الاطفال
- وندوات في التنمية البشرية

13- اللجان:

- لجنة تطوير المناهج في كلية التربية الاساسية

- لجنة الارشاد التربوي
- لجنة الاعتماد والجودة (الاداء الجامعي)

14- البحوث :

- (13) بحث منشور منها (9) نشرت في جامعات مختلفة في روسيا الاتحادية
- (4) بحوث في مجلات الجامعات العراقية .

15- التدريس : درست العديد من المواد في اقسام مختلفة من كلية التربية الاساسية .

- ادارة واشراف تربوي
- مادة الارشاد التربوية
- مادة اساسيات التعليم الاساس ومبادئ
- مادة اساسيات علم النفس
- مادة رسوم الاطفال

16- الاشراف :

- اشرفت على العديد من طلبة البكالوريوس المرحلة الرابعة اثناء تطبيقهم في المدارس
- اشرفت على العديد من بحوث التخرج لطلبة البكالوريوس .

17- كتب الشكر والتقدير:

- شكر وتقدير من السادة وزراء التعليم العالي والبحث العلمي ، عدد(4)
- شكر وتقدير من السادة رؤساء الجامعة المستنصرية ، عدد (6)
- شكر وتقدير من السادة عمداء التربية الاساسية عدد(10)

resume (cv)

1. Full name and surname: HaithamSaad Hassan Mansi Al-Hamdawi
2. Birth: 1973
3. Marital status: Married
4. The number of children: 1
5. Phone number: 07737232693
6. The email: haithamsaad1@yahoo.com
7. Occupation: University professor at the College of Basic Education / Al-Mustansiriya University
8. Duration of service: (20) years.
9. Certificates: He holds a Bachelor's degree from Al-Mustansiriya University / College of Basic Education in (2007.()

He holds a master's degree in methods of teaching art education from Al-Mustansiriya University / College of Basic Education in (2011.()

He holds a PhD in General Teaching Methods from Mordovia State University in the Russian Federation in (2018.()

10.Courses:

Course in Teaching Methods (2009()

English Course (2010()

Computer Course (2010()

-A course in human development with a certificate (TOT()

11. Conferences:

-Participant in a conference at Al-Mustansiriya University - College of Basic Education (2011()

-Participant in four (4) conferences at Mordovia University and Farong University in the Russian Federation.

12. Seminars: I participated in many seminars, including:

Education and teaching methods

-And seminars stages of children's development

Seminars in human development

13. Committees:

-Curriculum Development Committee in the College of Basic Education

Educational Guidance Committee

Accreditation and Quality Committee (university performance)

14. Research:

(13)-published research, of which (9) were published in different universities in the Russian Federation

(4) -Research in the journals of Iraqi universities.

15. Teaching: I taught many subjects in different departments of the College of Basic Education.

Educational administration and supervision

Educational guidance material

Fundamentals of basic education and principles

Fundamentals of Psychology

Children's drawing material

16. Supervision:

-Supervised several bachelor's students in the fourth stage during their application in schools

-Supervised many graduation researches for undergraduate students.

17. Letters of thanks and appreciation:

-Thanks and appreciation from the Ministers of Higher Education and Scientific Research, No. (4)

- Thanks and appreciation from the presidents of Al-Mustansiriya University, No. (6)
- Thanks and appreciation from the deans of basic education, number (10)